
V srpnu 1845 vjel do Prahy první vlak. A v následujících desetiletích železnice zásadním 

způsobem ovlivnila města, hospodářství i životy lidí. O 170 let později jsou ovšem ná-

draží i celé tratě opouštěny, jiné se transformují do nové podoby nebo se převádějí do 

majetku obcí. Má železnice ještě i dnes potenciál ovlivňovat ekonomický i sociální život 

tak, jako ve svých počátcích? 

Oběd bude podáván ve Vládním salonku Českých drah.
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Na 7. ročníku konference vystoupí např.:

Karla Šlechtová, ministryně pro místní rozvoj
Anna Matoušková, náměstkyně ministra kultury
Karel Ksandr, generální ředitel NTM
Tomáš Drmola, náměstek pro správu majetku SŽDC
Matěj Hollan, náměstek primátora města Brna
Petr Palička, Penta Investments

  železnice jako fenomén rozvoje měst a obcí

  co železnice městům dala, co vzala a co jim vrací zpět

  památková ochrana železniční infrastruktury

 nádraží pro XXI. století 

Projekt je realizován s fi nanční podporou Ministerstva kultury.
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